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Nadzorni odbor DOS Ljubljana je od zadnje skupščine DOS Ljubljana sklical eno sej in sicer 
23.3.2009. 
 
Lahko poudarimo, da so seje UO DOS Ljubljana potekale v sodelovanju z ostalimi odbori in 
komisijami našega društva, kar podpiramo in le tako sodelovanje lahko prinese dobre 
rezultate v delovanju društva. 
 
Delo strokovnega odbora je potekalo v stalnem sodelovanju z upravnim odborom DOS 
Ljubljana. Iz poročila in zapisnikov sej je razvidno, da so bili člani vedno na tekočem s 
problematiko v društvu in da so probleme reševali konstruktivno.  
 
 
Še vedno se pojavlja problem, ki že dolgo časa spremlja naše društvo. To je neodzivanje 
sodnikov na delegacije in število predelegacij. To je rak rana našega in mislim da tudi 
kakšnega drugega društva. Važno je da se o problematiki govori in da se najde rešitev, ki bo 
dokončna in trajna. 
  
 
Ob pregledu finančnih prilivov in odlivov na in z računa društva DOS Ljubljana nismo opazili 
nobenih nepravilnosti. Delo blagajnika je potekalo korektno, katerega bi mu olajšali člani z 
rednim pošiljanjem potnih nalogov.  
Na seji smo člani NO DOS Ljubljana sprejeli sklep s katerim potrjujemo poročilo blagajnika 
in skupščini DOS Ljubljana predlagamo sprejetje finančnega poročila. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Ljubljani, 24.3.2009 
 

Predsednik NO DOS Ljubljana 
KRIČKA ANDREJ 



 
 

 


